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Protokół Nr 43/2021 

z posiedzenia Komisji Rolnictwa i Finansów 

z dnia 20 kwietnia 2021 r. 

odbytego w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Dąbrowie Biskupiej 

Obecni na posiedzeniu: 

1. Czarniak Janusz – zastępca przewodniczącego 

2. Kołodziej Piotr – członek komisji 

Nieobecni usprawiedliwieni: 

1. Rybczyński Adam – przewodniczący komisji 

2. Roszak Joanna – członek komisji 

Spoza Komisji w posiedzeniu udział wzięli: 

1. Posadzy Wiesława – Przewodnicząca Rady Gminy Dąbrowa Biskupia 

2. Filipiak Marcin – Wójt Gminy Dąbrowa Biskupia 

3. Gadaliński Piotr – inspektor ds. gospodarki nieruchomościami, rolnictwa 

i ochrony przyrody 

4. Kryszak Magdalena - Kierownik referatu budownictwa, gospodarki 

przestrzennej, komunalnej, rolnictwa i ochrony środowiska 

5. Wochna Monika – starszy inspektor ds. obsługi rady gminy 

Porządek posiedzenia: 

1. Otwarcie i stwierdzenie quorum. 

2. Schronisko dla zwierząt - informacja na temat ilości oddanych zwierząt, współpraca 

ze schroniskiem. 

3. Stan dróg gminnych po sezonie zimowym oraz planowany zakup kamienia. 

4. Ocena wniosków dotyczących montażu lamp oświetleniowych ulicznych.  

5. Zakończenie. 

Ad.1. Stwierdzenie quorum i otwarcie posiedzenia komisji. 

Po stwierdzeniu quorum Zastępca Przewodniczącego Komisji, radny Janusz Czarniak 

o godzinie 09:00 otworzył posiedzenie Komisji, a następnie powitał członków komisji, 

Przewodniczącą Rady Gminy, Wójta Gminy oraz pracowników Urzędu Gminy referujących 

poszczególne tematy. 

Lista obecności w załączeniu do protokołu. 
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Ad. 2. Schronisko dla zwierząt - informacja na temat ilości oddanych zwierząt, współpraca 

ze schroniskiem. 

Pan Piotr Gadaliński – przedstawił powyższy temat. 

Materiał w załączeniu do protokołu.  

Pan Piotr Gadaliński - poinformował, że obecnie w schronisku przebywa 10 psów i są jeszcze 

do oddania 2 psy i 2 koty. Schronisko, z którym jest podpisana umowa znajduje się 

w Wojtyszkach koło lodzi. W ostatnim czasie do gminy przychodziły pisma z donosami, że to 

schronisko źle funkcjonuje i gmina powinna zainteresować się zwierzętami, które tam się 

znajdują. Podobne pisma otrzymały inne gminy w okolicy. Przedstawiciele urzędu wraz 

z Wójtem Gminy i Przewodniczącą Rady Gminy pojechali do Wojtyszek i stwierdzili, że 

schronisko to działa bez zarzutów i nie ma powodu, żeby zabierać nasze zwierzęta. 

Schronisko spełnia wszelkie wymagania.  

Radny Janusz Czarniak – wnioskuję, żeby takie kontrole w schronisku przez pracowników 

gminy lub przedstawicieli gminy odbywały się raz na rok lub na pół roku.  

Radny Piotr Kołodziej – Jakie są opłaty za pobyt zwierząt w schronisku? 

Pan Piotr Gadaliński – Płacimy 8,50 zł za dzień pobytu od jednego zwierzaka plus za 

gotowość. Przyjazd po zwierzaka kosztuje 250 zł pierwszy i 50 zł każdy kolejny. W roku 2020 

nie oddaliśmy żadnego zwierzaka do schroniska.  

Radna Wiesława Posadzy – Moim zdaniem powinniśmy popytać się, czy mieszkaniec gminy 

nie chce przygarnąć tych dwóch kotów, ponieważ są one potrzebne w gospodarstwie 

i szkoda je oddawać do schroniska.  

Pan Piotr Gadaliński – Pytałem się, jednak nikt ich nie chce. W Sobiesierni musimy zrobić 

akcję dokarmiania wolnożyjących kotów, ponieważ mieszkańcy skarżą się, że jest ich dużo.  

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.3. Stan dróg gminnych po sezonie zimowym oraz planowany zakup kamienia. 

Pani Magdalena Kryszak – przedstawiła powyższy temat. Materiał w załączeniu do 

protokołu.  

Łącznie na drogi w 2021 roku z funduszu sołeckiego przeznaczono 117 054 zł i dodatkowo - 

poza funduszem sołeckim zaplanowano kwotę 15 000 zł.  

Radny Janusz Czarniak – Proszę o zgłoszenie do Zarządu Dróg Powiatowych naprawę drogi 

Zagajewice-Wonorze, ponieważ jest w okropnym stanie. 

Radna Wiesława Posadzy – Podczas napraw dróg proszę pamiętać o drodze przy przystanku 

autobusowym w Bąkowie.    

Nie było więcej pytań do przedstawionego tematu. 

Ad.4. Ocena wniosków dotyczących montażu lamp oświetleniowych ulicznych. 
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Komisja wraz z Panią Magdaleną Kryszak wyjechała w teren w celu oceny celowości 

złożonych wniosków na montaż lamp ulicznych.  

Po powrocie z terenu radny Janusz Czarniak przedstawił protokół z objazdu i oceny 

wniosków w sprawie montażu lamp: 

1) Radojewice 24 – wniosek niezasadny (lampa oświetlałaby tylko pole uprawne) 

2) Radojewice  działka 245/12 – wniosek odrzucony z uwagi na brak słupa. Koszt takiego 

montażu wynosi ok 15 000 zł. 

3) Brudnia 62/3 – wniosek odrzucony z uwagi na brak słupa. Jest tam dobra widoczność. 

4) Modliborzyce 68 – wniosek pozytywnie zaopiniowany, ponieważ jest tam przystanek 

autobusowy i słup, na którym można zainstalować lampę. 

5) Rejna 23 – wniosek pozytywnie zaopiniowany, ponieważ istnieje tam słup i oświetla 

drogę.  

6) Przy drodze Zagajewice – Wonorze pomiędzy posesjami 15-20 – wniosek pozytywnie 

zaopiniowany. 

Komisja wnioskuje o demontaż lampy w polu przy drodze Brudnia-Modliborzyce, ponieważ 

jest ona zbędna, tym bardziej, że kawałek dalej jest lampa przy przystanku autobusowym.  

Radny Janusz Czarniak – W Rejnie należy zamontować tabliczki z numerami posesji, 

ponieważ ciężko tam się odnaleźć.  

Ad.5. Zakończenie. 

Po wyczerpaniu wszystkich punktów porządku radny Janusz Czarniak podziękował wszystkim 

za przybycie i zamknął posiedzenie. 

Dąbrowa Biskupia, dnia 20 kwietnia 2021 r. , godz. 12:00 

  Protokółowała:    Prowadzący posiedzenie 

  Monika Wochna    Janusz Czarniak 


